
ACTA DE LA REUNIÓ DEL 7 MARÇ DEL 2019.

Assistents: Jeroni Lorente, Bernat Codina, Joan Bech, Javier Garcia-Serrano,
Mireia Udina, Yolanda Sola, Ileana Bladé
S’excusen: Raul Marcos, Tomàs Molina i Carme Llasat

1.  Valoració final exàmens de primer semestre:
Els exàmens han anat bé en general, amb poques assignatures amb alumnes
suspesos. Com és habitual, aquests són més nombrosos a l’assignatura de
Meteorologia Dinàmica, però la professora comenta que, tret de AQ que ni es va
presentar, els veu tots capaços d’aprovar la re-avaluació. Pel que fa a aquesta
alumna, la coordinadora comenta que té dubtes sobre si seguir en el Màster ja que
està molt estressada, li han quedat tres assignatures pendents i té una possible
oferta de feina. Pel que sembla, no venia prou previnguda. Pel que va dir a la
coordinadora, caldria insistir a principi de curs que el nivell de feina exigit és
comparable al de segon de batxillerat, perquè altrament no es preparen mentalment.

2. Matriculació segon semestre:
La majoria d’alumnes han optat per fer el TFM i alguna assignatura el seguent curs.
Tres alumnes han matriculat crèdits extra, la qual cosa és una novetat.

3. Matriculació nou curs 2019-2020:
S’acaba d’obrir el període de matriculació i ja hi han quatre alumnes pre-inscrits (3
han pagat i 2 han estat acceptats). Un d’ells és un estudiant de Geografia que va ser
admès el curs passat però no va acabar el TFM a temps. Per recomanació de la
coordinadora, ha cursat classes de Física i Matemàtiques en una Acadèmia. Es
comenta que aquesta és la opció ideal pels alumnes que no venen prou preparats
del Grau, ateses les limitacions dels cursos de complements formatius que podem
oferir a la UB. S’afegeix que, sortosament, l’alumne SV ha aprovat aquests
complements i podrà seguir cursant el Màster..
Es comenta també que un alumne de Física, MN, s’ha matriculat durant la campanya
de Febrer (també estava pendent d’aprovar la darrera assignatura de Grau). Sis
altres alumnes també es van pre-matricular (2 van pagar) però o no reuníen els
requisits per ser acceptats o es pensaven que es matriculaven pel curs 2019-2020
(és el cas dels dos que van pagar).

4. Resultats enquestes dels estudiants:
Fins ara han respost 14 alumnes (de 19 alumnes nous). Les tres respostes més
recents són tot just del dia anterior. Atès això i que falten dos professors de primer
semestre, es decideix posposar la discussió fins a la propera reunió. La impressió
preliminar és que la valoració dels estudiants és força bona amb algunes coses
puntuals a millorar.



5. Possibles canvis/millores de cara al segon semestre (o el curs que ve):
De moment, a falta de valorar més a fons els resultats de l’enquesta i atenent a
diversos comentaris sobre les aules, es proposa esbrinar si es podria impartir
classes en una aula més àmplia per facilitar les activitats i discussions en grup, com
ara la V13. La coordinadora parlarà al mes de Maig amb la Mar Mellado.

6. Pràctiques en empresa:
Tenim 14 alumnes matriculats. Tothom que volia fer pràctiques ha trobat col·locació.

7. TFMs:
Només 6 alumnes matriculats, atès que molts han preferit ser prudents i postoposar
el TFM al fins el segon curs.

8. TFMs al estranger:
L’alumne AB va sol·licitar a la coordinadora fer el TFM al estranger. Després de fer
algunes gestions, el Javier García-Serrano ha aconseguit que pugui fer una
“internship” al TECLIM de la Université Catholique de Louvain, sense finançament.
Es veu que això és una pràctica habitual en països com Bèlgica, França o Holanda.
La coordinadora proposa que tots ens posem en contacte amb els nostres
col·laboradors per elaborar un llistat de centres que estaríen disposats a acollir
estudiants per fer el TFM. Això ens permetria anunciar-ho a la pàgina web del Màster
com una possibilitat pels estudiants i dotar al Màster d’un valor afegit.

9. Estudiants que volen assistir d’oients:
Es discuteix el tema dels alumnes que volen assistir a classes en tant que oients per
no haver de pagar els crèdits extra. Hi ha diversitat d’opinions, tot i que en alguna
assignatura (ex: Modelització, on s’empren ordinadors), els oients fan més aviat
nosa. Es decideix que per coherència, el curs que ve s’especificarà que no es
permetrà assistir a les classes com a oients. Es recordarà els alumnes que, si volen
fer més optatives, poden triar de fer les pràctiques NO curriculars.

10. Altres temes:
La professora Udina dona detalls sobre el curs sobre Pyhton que impartirà al Maig el
Professor Magaldi. Els alumnes del Màster en seran informats avui mateix.
S’intentarà reservar l’aula del Seminari i demanar a la Chloé Prodhomme (que el
curs vinent impartirà “Anàlisi i Tractament de Dades”) que assisteixi al curs, d’una
banda per prestar assistència al Professor Magaldi i de l’altra per valorar el nivell de
programació que els alumnes hagin adquirit durant el Màster i fer retocs a
l’assignatura, si escau.

La coordinadora recorda que el curs vinent el Professor Lorente segurament ja no
podrà impartir classe (per haver exhaurit els tres anys de emèrit) i potser la
Professora Soler tampoc podrà seguir impartint 25 hores com a professora invitada.



Per tant, és probable que hi hagin 75 hores de Màster que caldrà re-assignar, tenint
en compte que tant en Javier García Serrano como Chloé Prodhomme estan
disposats a fer docència de Màster.
Pel que fa a Meteorologia Física, la proposta és que la imparteixin els professors
Sola i Bech. Per la resta, caldrà analitzar-ho tot amb cura per quadrar bé les coses i
fer canvis racionals. S’aprofitaran els canvis de professorat per plantejar-se possibles
variacions en els temaris per incrementar la coherència del pla d’estudis i eliminar els
solapaments que encara queden. S’aplaça la discussió i la decisió fins a reunions
posteriors.

Es decideix agendar la propera reunió el dilluns 25 de Març a les 11.45 amb només
dos temes a l'ordre del dia: valoració resultats enquesta i planificació canvis de
docència curs vinent. Es demana venir havent llegit amb cura els resultats de
l’enquesta i amb propostes concretes de cara a canvis en la docència.


